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HRVATSKI ORIJENTACIJSKI SAVEZ  
CROATIAN ORIENTEERING FEDERATION 
Ribnjak 2, 10 000 Zagreb,  Hrvatska 

 
 

ZZ  AA  PP  II  SS  NN  II  KK  
IZBORNE 6. SJEDNICE SKUPŠTINE 

HRVATSKOG ORIJENTACIJSKOG SAVEZA 
  

6. sjednica Skupštine Hrvatskog orijentacijskog saveza održana je  
27. studenog 2009. godine u 18,45 sati u Zagrebu, Ribnjak 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
Članovi Skupštine: 

1. Karlo Gobec   - Predsjednik Saveza 
2. Nikola Tot   - Orijentacijski klub“Japetić“ , Samobor  
3. Marijana Žgela  - Orijentacijski klub „Kapela“, Zagreb 
4. Rozmari Tusić   - Orijentacijski klub „Lokve“ , Lokve 
5. Radovan Čepelak  - Orijentacijski klub „Maksimir“, Zagreb 
6. Vladimir Tkalec  - Orijentacijski klub „Međimurje“, Selnica 
7. Ivica Urbanc   - Orijentacijski klub „Ris“, Delnice  
8. Anton Paravić   - Orijentacijski klub „Torpedo“, Rijeka 
9. Ivica Bertol   - Orijentacijski klub „Vihor“, Zagreb 
10. Vedran Bijelić   - Orijentacijski klub „Bjelovar, Bjelovar 
11. Ivan Šeperić Grdiša   - Orijentacijski klub „Jelen“, Jastrebarsko 

 
Predstavnici privremenih članova Saveza: 

1. Ivo Tišljar   - Orijentacijski klub "Orion", Rakov Potok 
2. Dario Štambuk  - Orijentacijski klub "dr. I. Merz", Zagreb, od  

      19.40 
 
Odsutni: 
Predstavnik privremenog člana Saveza: 

1. Orijentacijski klub "Sljeme“, Zagreb,  
 

Uz članove Skupštine nazočni su:  

Franjo Budi, Damir Gobec, Darko  Merunka, Tihomir Salopek i Mladen 
Vukmanović (IO Saveza), Damir Validžić (OK "Vihor"), Branka Fabek i Danijela 
Popović Budi (OK "Japetić", Samobor), Damir Jasprica (OK "Torpedo", Rijeka), 
Matjaž Štanfel (OK „Ris“, Delnice), Antun Zoran Krivokapić (OK Maksimir) i 
Tomislav Kaniški (OK „Lokve“).  
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Predsjednik Saveza Karlo Gobec pozdravio je Skupštinu i zaželio svima 
uspješan i ugodan rad. Predložio Rozmari Tusić za predsjedateljicu radnog 
predsjedništva.  Skupština je prijedlog jednoglasno prihvatila. 
 
AD 1.) Izbor radnih tijela  

Rozmari Tusić zahvalila se na povjerenju, te razriješila sve članove tijela 
upravljanja Saveza. 

 
AD 1.a) Izbor radnog predsjedništva 
Za radno predsjedništvo predloženi su: Anton Paravić  (OK "Torpedo", Rijeka) i 
Nikola Tot (OK "Japetić, Samobor).  

Članovi Skupštine javnim su glasovanjem, jednoglasno, usvojili prijedlog.  
 
AD 1.b)  Izbor zapisničara 
Za zapisničara je predložen  Damir Gobec.  
Članovi Skupštine javnim su glasovanjem, jednoglasno, usvojili prijedlog.  
 

AD 1.c)  Izbor ovjerovitelja zapisnika 
Za ovjerovitelje zapisnika predloženi su Marijana Žgela i Radovan Čepelak  

Članovi Skupštine javnim su glasovanjem, jednoglasno, usvojili prijedlog.  
Predsjedateljica čita nedatirani prigovor OK "Ris" na sazivanje sjednice 
Skupštine. (Prilog 1) 
Članovi Skupštine su javnim glasovanjem sa 8 glasova PROTIV, jedan 
SUZDRŽAN (OK "Bjelovar") i 2 glasa ZA (OK "Ris" i OK "Međimurje") odbili 
prigovor OK "Ris".  
 
AD 2.) Usvajanje Poslovnika o radu Skupštine 
 
Karlo Gobec ukratko je obrazložio prijedlog novog Poslovnika o radu 
Skupštine i amandmana na Poslovnik: 

Amandman br. 1 
U Članku 6, stavku prvom mijenja se riječ dvije (2) sa riječi tri (3). 
U Članku 24., stavku prvom se riječ dvije (2) sa riječi tri (3). 
U Članku 52., stavku prvome mijenja se riječ dvije (2) sa riječi tri (3). 
U Članku 57., stavku prvome mijenja se riječ dvije (2) sa riječi tri (3). 
U Članku 60., stavku prvome mijenja se riječ dvije (2) sa riječi tri (3). 
U Članku 64., stavku prvome mijenja se riječ dvije (2) sa riječi tri (3). 
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Amandman br. 2 
Članak 51. dopunjuje se i glasi: 

 
Članak 51. stavak 2 

Kandidature za tijela upravljanja Saveza moraju se dostaviti na adresu 
Saveza, a preslike na adresu sazivača, ne kasnije od 14 (četrnaest) dana prije 
održavanja izborne sjednice Skupštine. 
 
Članovi Skupštine su javnim glasovanjem usvojili amandmane po važećem 
Poslovniku o radu Skupštine Saveza sa 8 glasova ZA i 2 PROTIV (OK "Ris", OK 
"Međimurje").  
Članovi Skupštine su javnim glasovanjem usvojili rad po Poslovniku o radu 
Skupštine Saveza sa 8 glasova ZA, 1 PROTIV (OK "Ris") i 1 SUZDRŽAN (OK 
"Međimurje"). 
Poslovnik se nalazi u prilogu. (Prilog 2) 
 
AD 3.) Izbor i izvješće Verifikacijske komisije 

Za Verifikacijska komisiju predloženi su: Mladen Vukmanović (predsjednik), 
Darko Merunka i Franjo Budi. 

Članovi Skupštine javnim su glasovanjem, jednoglasno usvojili prijedlog.  
Pregledom dokumentacije Verifikacijska komisija ustanovila je da je 10 
klubova dostavilo pravovaljane dokumente i steklo pravo glasa u Skupštini.  

Predsjednik Saveza nakon izbora također ima pravo glasa i član je Skupštine.  

Skupština je javnim glasanjem, jednoglasno potvrdila da je ukupan broj 
članova Skupštine s pravom glasa 11, te da oni čine kvorum. Svi članovi 
Skupštine sa pravom glasa su nazočni na Skupštini te se sve odluke mogu 
donositi pravovaljano. 
Za donošenje pravovaljanih odluka potrebna je većina glasova nazočnih 
predstavnika članova Skupštine Saveza s pravom glasa, što znači 6 od 
ukupno nazočnih 11 glasova.  
Za statutarne promjene i izbor tijela upravljanja Saveza potrebno je 6 glasova 
(većina svih članova Skupštine s pravom glasovanja).  
Članovima Skupštine potvrđeni su mandati, te su isti navedeni na početku 
ovog Zapisnika. 
Članovi Skupštine HOS-a javnim su glasovanjem, jednoglasno, prihvatili 
izvješće Verifikacijske komisije. 
 
AD 4.) Usvajanje dnevnog reda 

OK "Ris“ predložio je dopunu dnevnog reda sa točkom:  
- Ostavke  članova upravljanja HOS-a i verifikacija rezultata kupa 2009.   
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Članovi Skupštine javnim su glasovanjem, jednoglasno usvojili prijedlog.  
Jednoglasno je prihvaćen dnevni red kao što slijedi: 

1) Izbor radnih tijela: 
a. Radnog predsjedništva 
b. Zapisničara 
c. Ovjerovitelja zapisnika 

2) Usvajanje Poslovnika o radu Skupštine 
3) Izbor i Izvješće verifikacijske komisije 
4) Usvajanje dnevnog reda 
5) Usvajanje Zapisnika sa 5. sjednice Skupštine  
6) Izvješće o radu Nadzornog odbora 
7) Potvrda Statuta od 27. prosinca 2008. i donošenje odluke o 

prijedlozima za izmjenu Statuta 
8) Izvješće o radu Saveza za proteklu godinu 
9) Financijsko izvješće za proteklu financijsku godinu (2008.) 

10) Ostavke  članova upravljanja HOS-a i verifikacija rezultata kupa 2009. 
11) Izbor članova tijela upravljanja Saveza 
12) Prijedlog plana rada za narednu godinu 
13) Financijski plan Saveza za narednu godinu 
14) Donošenje odluke o davanju ovlaštenja za zastupanje Saveza 
15) Donošenje odluke o davanju ovlaštenja za zastupanje Saveza u HOO 
16) Donošenje odluke o učlanjenju u Alpe Adria O-grupaciju 
17) Donošenje odluke o visini članarine u 2010. godini 
18) Pitanja i prijedlozi 

 
AD 5.) Usvajanje Zapisnika sa 5. redovne sjednice Skupštine 

OK "Ris" opširno je obrazložio primjedbe na Zapisnik sa 5. redovne sjednice 
Skupštine. 

Članovi Skupštine javnim su glasovanjem, sa 2 glasova ZA (OK "Ris", OK 
"Međimurje"), 3 SUZDRŽANA i 5 PROTIV, odbili prigovor.  
Članovi Skupštine javnim su glasovanjem, sa 6 glasova ZA, 2 SUZDRŽANA (OK 
"Bjelovar" i OK "Maksimir") i 2 PROTIV (OK "Međimurje", OK "Ris"), prihvatili 
Zapisnik sa 5. sjednice Skupštine.  
 
AD 6.) Izvješće o radu Nadzornog odbora 

Predsjednik Nadzornog odbora Vladimir Tkalec nije na adresu sazivača 
Skupštine dostavio Izvješće o radu Nadzornog odbora u 2009. godini. Prema 
njegovim riječima izvješće je poslao u sjedište Saveza u Delnicama te ga 
nema namjeru čitati.  
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AD 7.) Potvrda Statuta od 27. prosinca 2008. i donošenje odluke o prijedlozima  
            za izmjenu Statuta 

Skupština je primila dva amandmana na Statut od strane Izvršnog odbora 
Saveza.  Predsjedavajući je predložio da se o svakom amandmanu glasa 
posebno. 

Članovi Skupštine javnim su glasovanjem, jednoglasno, prihvatili Prijedlog. 
Karlo Gobec je ispred IO-a iznio i obrazložio slijedeće amandmane: 
 
Amandman br. 1 
Članak 3. mijenja se i glasi: 

Članak 3.  

Savez djeluje na području Republike Hrvatske.   

Sjedište Saveza je u Zagrebu.  

Članovi Skupštine javnim su glasovanjem, sa 8 glasova ZA i dva PROTIV (OK 
"Ris", OK "Međimurje"), usvojili Amandman br. 1. 
 
Amandman br. 2: 
Članak 5. mijenja se i glasi: 

Članak 5.  

Savez ima svoj pečat, a može imati štambilj i žig.  

Pečat Saveza je okruglog oblika, promjera 30 mm sa znakom Saveza u sredini, 

a uz obod su ispisani naziv i sjedište Saveza: Hrvatski orijentacijski savez  - 

Zagreb.  

Za financijsko - računovodstvene poslove upotrebljava se pečat Saveza, istog 

sadržaja i  oblika, promjera 20 mm.  

Način uporabe i čuvanje pečata, štambilja i žiga posebnim aktom uređuje 

Izvršni odbor Saveza.  

Članovi Skupštine javnim su glasovanjem, jednoglasno, usvojili Amandman  
br. 2. 
 
Članovi Skupštine javnim su glasovanjem, sa 9 glasova ZA i jednim 
SUZDRŽANIM (OK "Bjelovar"), prihvatili Statut Hrvatskog orijentacijskog saveza. 
(Prilog 3) 
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AD 8.) Izvješće o radu Saveza za proteklu godinu 

Predsjednik Saveza Karlo Gobec podnio je Izvješće o radu Saveza za 2009. 
godinu. (Prilog 4). Godišnje izvješće direktora reprezentacija (Prilog 5) 
dostavljeno je kao Prilog 3 Zapisnika 23. sjednice IO održane 24. rujna 2009. 
godine.  

Predstavnik OK "Ris" tražio je da se iz izvješća briše HOD "A. Mihanović" iz 
Zagreba sa obrazloženjem da je navedena udruga već drugu godinu 
privremeni punopravni član Saveza te se sukladno Statutu treba brisati iz 
evidencije.  

Članovi Skupštine javnim su glasovanjem, jednoglasno, prihvatili da se HOD 
"A. Mihanović" ukida status privremenog punopravnog člana Saveza i kao 
takvog briše iz godišnjeg izvješća.  
Članovi Skupštine javnim su glasovanjem, sa 7 glasova ZA, jednim suzdržanim 
(OK"Međimurje" i 2 PROTIV (OK "Bjelovar", OK "Ris"), prihvatili Izvješće o radu 
Saveza za 2009. godinu. 
 
AD 9.) Financijsko izvješće za proteklu financijsku godinu (2008.) 

Predsjednik Saveza Karlo Gobec podnio je Financijsko izvješće Saveza za 
fiskalnu godinu 2008.  (Prilog 6) 
Financijsko izvješće nije prihvaćeno.  

Članovi Skupštine javnim su glasovanjem, jednoglasno odlučili da Nadzorni 
odbor, sukladno svojim ovlastima, izvrši reviziju financijskog poslovanja za 
2008. godinu.   
 
AD 10.) Ostavke i verifikacija rezultata Kupova za 2008. i 2009. godinu 

Ivica Urbanc opširno opisuje svoje pogled na rad Saveza (Prilog 7) i obrazlaže 
svoju ostavku (Prilog 8), te čita žalbu OK "Ris" na registraciju natjecatelja 
(Prilog 9).  
Predsjednik Saveza Karlo Gobec podsjeća članove Skupštine na probleme 
koje je Savez imao zbog odbijanja primopredaje materijalno-financijskog 
poslovanja od strane Ivice Urbanca (Prilog 10). 
Direktor reprezentacije Damir Gobec odgovara da je izvješće o radu 
reprezentacija za 2008. godinu prihvaćeno krajem 2008. i to zajedno sa 
financijskim izvješćem. Svi originalni računi i kompletno izvješće o utrošku 
sredstava nalazi se u arhivi kod predsjednika Saveza. 

Mladen Vukmanović obrazlaže postupak registracije u 2009. godini. OK 
"Međimurje" i OK "Ris" nisu dostavili dokumente za registraciju. 

 Članovi Skupštine javnim su glasovanjem, sa 7 glasova ZA, dva SUZDRŽANA 
(OK "Međimurje" i OK "Torpedo") i jednim glasom PROTIV (OK "Bjelovar"), 
prihvatili prijedlog IO da se produži rok za dostavu dokumentacije za 
registraciju do 4.12.2009. godine. 
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Dokumentacija se mora dostaviti voditelju registracije Mladenu Vukmanoviću.  

 
AD 11.)  Izbor članova tijela upravljanja Saveza 

Tajnim glasanjem pristupilo se izboru članova tijela upravljanja Saveza. 

U izbornu komisiju predloženi su svi članovi radnog predsjedništva, te članovi 
verifikacijske komisije. 

Članovi Skupštine javnim su glasovanjem, jednoglasno usvojili prijedlog.  
 
a) Izbor predsjednika Saveza 
Izvršni odbor Saveza predložio je Karla Gobeca za predsjednika Saveza.  

Članovi Skupštine tajnim su glasovanjem, sa 8 glasova ZA, uz dva nevažeća 
listića izabrali Karla Gobeca za predsjednika Saveza. 
Izborom predsjednika Saveza, Skupština ponovo ima 11 pravovaljanih 
glasova. 
 
b) Izbor dopredsjednika Saveza 
Izvršni odbor Saveza predložio je Tomislava Kaniškog za dopredsjednika 
Saveza.   

Članovi Skupštine tajnim su glasovanjem, jednoglasno izabrali Tomislava 
Kaniškog za dopredsjednika Saveza. 
 
c) Izbor Izvršnog odbora Saveza 
Tajnim glasovanjem u Izvršni odbor Saveza izabrani su: 

1. Jasminka Cindrić Perković, OK "Vihor" ……………………....10 glasova 
2. Anton Paravić, OK "Torpedo" ………………………………….10 glasova 
3. Nikola Tot, OK "Japetić“ Samobor  …………………………… 9 glasova 
4. Mladen Vukmanović, OK "Kapela“ Zagreb…………………  9 glasova 
5. Darko Merunka, OK „Maksimir“ Zagreb ……………………..  8 glasova 
6. Franjo Budi, OK "Japetić“ Samobor  ………………………….  7 glasova 
7. Damir Gobec, OK „Vihor“ Zagre ……………………………… 7 glasova 

 
d) Izbor Nadzornog odbora Saveza 
Tajnim glasovanjem u Nadzorni odbor Saveza izabrani su: 

1. Rozmari Tusić, OK "Lokve" Homer ……………………………..   9 glasova; 
2. Antun Zoran Krivokapić, OK "Maksimir" Zagreb …………….   9 glasova; 
3. Ivan Šeperić Grdiša, OK "Jelen" Jastrebarsko ……………….  8 glasova;  

 
d) Izbor Suda časti Saveza 
Tajnim glasovanjem u Sud časti Saveza izabrani su: 

1. Emilija Ebenspanger, OK „Kapela“ Zagreb........................... 10 glasova; 
2. Bojana Nikolić, OK „Vihor“ Zagreb ......................................... 10 glasova; 
3. Branka Fabek, OK „Japetić“ Samobor.................................. 10 glasova; 
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Verifikacijska komisija je pri pregledu popisa nominacije od ustanovila da je 
krivo navedeno ime Antuna Paravić umjesto Anton Paravić, dok je na 
izbornim listićima naveden Zagreb umjesto Jastrebarskog za sjedište OK 
"Jelen". Članovi Skupštine upoznati su sa navedenim.  
 
AD12.) Prijedlog plana rada za narednu godinu 

Predsjednik Saveza iznio je Plan rada za narednu godinu. (Prilog 11) 
Članovi Skupštine javnim su glasovanjem sa 10 ZA i jednim protiv (OK 
Bjelovar) usvojili Plan rada za 2010. godinu.  

 
AD13.) Projekcija financijskog plana saveza za narednu godinu 

Predsjednik Saveza iznio je Financijski plan za narednu godinu. (Prilog 12) 
Članovi Skupštine javnim su glasovanjem sa 8 glasova ZA, jednim 
SUZDRŽANIM (OK"Međimurje") i 2 PROTIV (OK "Bjelovar" i OK "Ris") usvojili 
Financijski Plan rada za 2010. godinu.  
Ivica Urbanc napominje da nisu predviđeni vanjski izvori financiranja Saveza u 
planu. 

Karlo Gobec replicira da do sada Savez nije imao nikakvih vanjskih prihoda 
osim od HOO-a te da s obzirom na financijsku situaciju u Hrvatskoj ne možemo 
sa sigurnošću utvrditi nikakve dodatne prihode. Ukoliko se isti ostvare biti će 
namjenski utrošeni za potrebe Saveza ili shodno ugovoru sa onim koji daje 
sredstva.  

 
AD 14.) Donošenje odluke o davanju ovlaštenja za zastupanje Saveza 

Predsjedavajući iznosi da sukladno važećem Statutu Saveza pravo zastupanja 
imaju predsjednik i dopredsjednik Saveza - Karlo Gobec i Tomislav Kaniški. 
Zatim traži od Skupštine da potvrdi ovu odluku. 

Članovi Skupštine javnim su glasovanjem, jednoglasno, odlučili da 
predsjednik Saveza Karlo Gobec ima ovlaštenje za zastupanje Saveza, a u 
njegovoj odsutnosti ili spriječenosti dopredsjednik Saveza Tomislav Kaniški. 
 
AD15.) Donošenje odluke o davanju ovlaštenja za zastupanje Saveza u HOO 

Članovi Skupštine javnim su glasovanjem, jednoglasno, odlučili da 
predsjednik Saveza Karlo Gobec ima ovlaštenje za zastupanje Saveza u 
Hrvatskom olimpijskom odboru, a u njegovoj odsutnosti ili spriječenosti 
dopredsjednik Saveza Tomislav Kaniški. 

 
AD 16.) Donošenje odluke o učlanjenju u Alpe Adria O-grupaciju  

Predsjednik Saveza obrazlaže prijedlog s obzirom na promijenjene okolnosti u 
odnosu na prošlu godinu na temelju činjenice da je na prijedlog IO Tomislav 
Kaniški stavio mandat koordinatora Alpe-Adria O-grupacije u mirovanje.  
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Tomislav Kaniški na zahtjev Ok "Ris" Skupštinu detaljnije upoznaje sa načinom 
funkcioniranja Alpe-Adria grupacije.  

Alpe-Adria O-grupacija dobrovoljna je udruga regija zajednica Alpe-Jadran 
otvorena za sve regije koje gravitiraju ovom području. Registrirana je u Austriji i 
nema članarine, dok su beneficije besplatna startnina i noćenje za članove 
izbornih vrsta, te razina natjecanja koja odgovara kvaliteti hrvatskih sportaša.   

Članovi Skupštine javnim su glasovanjem sa 9 glasova ZA, jednim 
SUZDRŽANIM (OK"Međimurje") i jednim PROTIV (OK "Ris") prihvatili odluku o 
učlanjenju u Alpe-Adria O-grupaciju. 
 
AD 17.) Donošenje odluke o visini članarine za 2010. godinu  
Izvršni odbor predložio je članarinu u iznosu od 1300 kuna koju treba uplatiti do 
1. ožujka 2010. godine na račun Saveza. 

OK "Ris" predložio je povećanje članarine za na 1950 kuna. 

Članovi Skupštine javnim su glasovanjem, sa 9 glasova ZA, jednim 
SUZDRŽANIM (OK "Međimurje") i jednim glasom PROTIV (OK "Ris"), prihvatili 
članarinu u iznosu od 1300 kn. 
 
AD 18.) Pitanja i prijedlozi 

Ivica Urbanc napominje da su reprezentativci dobili povrat sredstava za 
prijevoz na Svjetsko seniorsko prvenstvo, osim član OK "Ris" Matjaža Štanfela. 
Predbacuje i da su reprezentativci koristili osobna vozila umjesto zajedničkog 
prijevoza. 

Direktor reprezentacije Damir Gobec replicira da su sredstva isplaćena svima 
koji su dostavili izvješća sa računima za prijevoz, te da isplata bez pravdanja 
sredstava nije moguća. Napominje da Matjaž Štanfel nije dolazio na 
natjecanja u jesenskom dijelu sezone, te nije dostavio račun koji bi pokrio 
njegova potraživanja prema Savezu. 

 Vezano za prijevoz  Damir Gobec ukazuje na potrebu korištenja nekoliko 
vozila na Svjetskom prvenstvu, te da prijevoz samo jednim vozilom nije bio 
moguć kako financijski tako niti tehnički. Dodaje da je za juniorsku 
reprezentaciju osiguran zajednički prijevoz koji su članovi Risa odbili. Ističe i da 
je Matjažu Štanfelu  osiguran prijevoz sa Ivicom Bertolom koji je odbijen. Zatim 
je stupio u kontakt sa Danijelom Lebarom, voditeljem Slovenske 
reprezentacije, koji je pristao povesti i Matjaža Štanfela, ali uz uvjet da idu 
ranije od planiranog dana dolaska na WOC. Na Svjetskom prvenstvu Matjaž 
Štanfel je koristio isti prijevoz sa članovima Hrvatske reprezentacije (osobna 
vozila članova reprezentacije). Direktor je naglasio da su na WOC-u skoro sve 
reprezentacije koristile osobna vozila, jer je cijena prijevoza od strane 
organizatora bila samo u jednom terminu 90 eura po osobi.  

Na kraju Skupštine Predsjednik HOS-a Karlo Gobec pozdravio je i zahvalio se 
svim prisutnima, te pozvao sve prisutne da prisustvuju svečanom proglašenju 
rezultata Kupova Hrvatske za 2008. i 2009. godinu.  
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Skupština je završila sa radom u 23.00 sati. 
 
Prilozi: 
1) Prigovor OK "Ris" na sazivanje sjednice Skupštine 
2) Poslovniku o radu Skupštine 
3) Statut Hrvatskog orijentacijskog saveza 
4) Izvješće o radu Saveza za 2009. godinu 
5) Godišnje izvješće direktora reprezentacija 
6) Financijsko izvješće za 2008. godinu 
7) Otvoreno pismo OK "Ris" 
8) Ostavka dopredsjednika Ivice Urbanca 
9) Žalba OK "Ris" na registraciju natjecatelja 
10) Zapisnik primopredaje MFP od 6. lipnja 2009. 
11) Plan rada za 2010. godinu 
12) Financijski plan za 2010. godinu 
 

Zapisnik vodio: 
 
 

Damir Gobec 

 

 predsjedateljica Skupštine 
 
 

Rozmari Tusić 
 

Ovjerovitelji zapisnika: 
 
 

Radovan Čepelak 
 

 

 
Marijana Žgela 

 

 
 
 
 


